

Referat fra bestyrelsesmøde

Torsdag d. 20.06.2024

Deltager: Trine, Birgit, Signe, Gurli, Bianca og Laura

Afbud: Helle

Referent: Laura

1/ Klubmesterskab

Klubmesterskabet var en hyggelig aften med god tilslutning fra medlemmer. Alt mad blev solgt. Vi håber det gentages næste år - det er instruktørudvalgets beslutning.

2/ Tilbud på dræn

Vi har modtaget et tilbud på installation af dræn til en pris på 52.000 kr. Vi planlægger at indhente flere tilbud og håber på at finansiere projektet gennem fonde.

3/ Klubaftener

Vi har afholdt et spændende førstehjælpskursus med Jesper Simmelkær.

En kommende aftale med Trinitas i august er på plads. Vi overvejer at udbyde det til hele kredsen og sender en påmindelse ud i starten af august. Målet er at afholde sådanne arrangementer hver anden måned.

Forslag til kommende klubaftener inkluderer:

- Helle Troelsen, der kan tale om håndtering af hverdagssituationer med hunde.
- Et foredrag med en politihundefører.
- Sessioner om opvarmning og udstrækning af hunde.
- Hundefysioterapeut.

4/ MCH

Ni medlemmer deltog i til et arrangement i MCH og tjente omkring 6.000 kr. Vi overvejer også at deltage ved VM i Ishockey for at tjene flere penge.

Helle har overblik over både den samlede indtjening og fordelingen af indtægterne på de forskellige hold.

5/ Sponsorskilte

Bianca kigger på det. Hun kigger også på at få lavet det store skilt til hallen.

6/ Vand

Uheldet i hallen med vand, gjorde, at vi brugte ca. 20 kubikmeter vand, hvilket har kostet næsten 1.000 kr. Jens har justeret vandalarmen for at reducere unødige advarsler og det er ham som får advarsler ved en lignende situation.

7/ Hvalpehold

Hvorfor ikke starte et nyt hold op i august? I stedet for begge i september. Det starter vi op og så finder vi ud af, hvor mange der er på venteliste.

8/ Fonde

- Erik har ansøgt fritidsrådet om midler til en ekstra plænerobot, og vi afventer svar.
- Trine har snakket med Anine om at finde en mindre fond til finansiering af fælles t-shirts med logo. Vi overvejer også at lade medlemmer betale et mindre beløb eller undersøge sponsorer for reklamepladser på t-shirten.

9/ Referat kredsformandsmøde d 19/6

Trine deltog i mødet og delte følgende med os i bestyrelsen:

- Hovedbestyrelsen ønsker at styrke fællesskabet i DcH, så medlemmerne føler sig som en del af en forening.
- Mange klubber fokuserer kun på lydighedstræning.
- Der diskuteres håndbogen og præmiering. Pokaler skal inkludere dato, navn og sted. Vi har hidtil holdt os til sponsorgaver, men overvejer at ændre dette.
- Der blev også drøftet introduktionskurser til klikkertræning.
- Det var lærerigt at høre, hvordan andre klubber administrerer deres aktiviteter, bl.a. kontingenter. Trine vil skrive ned, hvad andre gør, så vi evt. kan tage det op til generalforsamling.

10/ DGI Rally.

Der var en hændelse ved DGI konkurrencen i rally, hvor en hund løb over banen, og en mand affyrede raketter. Ved en lignende situation er det okay at kontakte politiet.

10/ Økonomi

Bianca begynder at kigge nærmere på bogføringen. Vi har aktuelt 300.000 kr. på kontoen, hjulpet af salg af strømper og indtjeningen fra MCH.

Vi diskuterer, om vi skal skifte bank, da det koster penge at skifte formand, og vi betaler mange gebyrer.

11/ Rettigheder i Klubmodul

Vi gennemgår en liste med dem der har rettigheder i klubmodul. Bianca følger op og retter folks rettigheder.

12/ Ferie på holdene

Normalt er der ferielukket i august og i december. I uge 25 til 33 må der holdes 4 ugers ferie. Det er op til instruktørerne, hvornår de holder ferie.

13/ Eventuelt nyt fra udvalg

Agilityudvalget planlægger en ny konkurrence i september.

14/ Evt.

Næste møde: Mandag d. 26/8 kl. 18.30. Trine har kage med.